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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ RADY PRO VNITŘNÍ HODNOCENÍ  

SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ Č. 61 

 
Datum:  27.05.2025 

 

Přítomní:   

online:                Foltisová, Gondková, Hasík, Janků, Kamrádová, Kania, Klepek, Palečková, Matejko-Peterka, Rykalová, 

 Silberová, Tvrdoň, Weiss 
 

Omluveni: Gongol, Hledík, Hradilová, Kočan, Slaný 

 

Hosté:                 Gráf, Šimečková 

 

Zahájení 

 

1. Úvodní slovo a zahájení: místopředsedkyně RVH doc. Weiss přivítala členy Rady pro vnitřní hodnocení 

Slezské univerzity v Opavě, poté seznámila přítomné s programem zasedání a dotázala se, zda jsou návrhy na jeho 

změnu či doplnění, přičemž žádné návrhy nebyly vzneseny. 

Jednání proběhlo online formou prostřednictvím aplikace MS Teams. 

 

Průběh jednání 

 

1. Žádosti o akreditace  

Nové žádosti 

Žádost o prodloužení platnosti akreditace akademického navazujícího magisterského SP Anglický jazyk 

v prezenční formě studia 

 

- žádost předkládá FPF 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení žádosti  

o prodloužení platnosti akreditace akademického navazujícího magisterského SP Anglický jazyk v prezenční 

formě studia ve složení doc. Kočan (zpravodaj), doc. Slaný. 

PRO: 13      

PROTI: 0     

ZDRŽELO SE: 0 

PŘÍTOMNÝCH: 13 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Žádost o prodloužení platnosti akreditace profesního bakalářského SP Audiovizuální tvorba v prezenční  

a kombinované formě studia 

 

- žádost předkládá FPF 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení žádosti  

o prodloužení platnosti akreditace profesního bakalářského SP Audiovizuální tvorba v prezenční a kombinované 

formě studia ve složení doc. Klepek (zpravodaj), Ing. Foltisová. 
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PRO: 13      

PROTI: 0     

ZDRŽELO SE: 0 

PŘÍTOMNÝCH: 13 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Žádost o prodloužení platnosti akreditace profesního bakalářského SP Digitální business v prezenční formě 

studia 

 

- žádost předkládá OPF 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení žádosti  

o prodloužení platnosti akreditace profesního bakalářského SP Digitální business v prezenční formě studia  

ve složení Dr. Kamrádová (zpravodaj), doc. Weiss. 

PRO: 13      

PROTI: 0     

ZDRŽELO SE: 0 

PŘÍTOMNÝCH: 13 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Žádost o prodloužení platnosti akreditace profesního bakalářského SP Mezinárodní obchod v prezenční 

formě studia 

 

- žádost předkládá OPF 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě zřizuje pracovní skupinu pro posouzení žádosti  

o prodloužení platnosti akreditace profesního bakalářského SP Mezinárodní obchod v prezenční formě studia  

ve složení Dr. Janků (zpravodaj), Mgr. Hradilová. 

PRO: 13      

PROTI: 0     

ZDRŽELO SE: 0 

PŘÍTOMNÝCH: 13 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Různé 

 

1. Zpráva o hodnocení profesního bakalářského SP Všeobecné ošetřovatelství v prezenční a kombinované 

formě studia 

  

- zprávu (hodnocení) předkládá pracovní skupina ve složení doc. Rykalová (zpravodaj), Dr. Matejko-Peterka 

Doc. Rykalová, zpravodajka pracovní skupiny, informovala o průběhu hodnocení. Pracovní skupina konstatovala, 

že hodnocený SP je velmi dobře koncipován a představuje významný a potřebný přínos pro region. Na základě 

hodnocení jednotlivých částí sebehodnotící zprávy byla formulována doporučení. Pracovní skupina považuje  

za mimořádně důležité, zejména s ohledem na plánovanou žádost o prodloužení akreditace po roce 2025, nadále 

věnovat zvýšenou pozornost personálnímu zajištění SP, a to s důrazem na tvůrčí činnost akademických 

pracovníků. Dále doporučuje pokračovat v posilování týmu odborníků z praxe a v co největší míře je zapojovat  

do publikační a projektové činnosti. Zároveň pokládá za vhodné pokračovat v podávání návrhů na externí projekty 

a věnovat zvýšené úsilí získávání projektů aplikovaného výzkumu. 

Diskuse 

Dr. Janků poděkovala pracovní skupině za hodnocení. 
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Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě schvaluje zprávu o hodnocení profesního bakalářského SP 

Všeobecné ošetřovatelství v prezenční a kombinované formě studia. 

 

PRO: 13      

PROTI: 0    

ZDRŽELO SE: 0 

PŘÍTOMNÝCH: 13 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

2. Zpráva o hodnocení profesního bakalářského SP Audiovizuální tvorba v prezenční formě studia 

 
- zprávu (hodnocení) předkládá pracovní skupina ve složení doc. Klepek (zpravodaj), Ing. Foltisová 

 

Doc. Klepek, zpravodaj pracovní skupiny, informoval o průběhu hodnocení. Garantem SP je prof. Jícha,  

který se této role ujal v průběhu platnosti akreditace, tedy během realizace SP. Garant zároveň působí i na jiné VŠ, 

nicméně splňuje požadavek na pracovní poměr v rozsahu 1,0 úvazku a aktivně se podílí na výuce PZ předmětů. 

Pracovní skupina se seznámila s předloženými materiály a uskutečnila rovněž obvyklé setkání s garantem SP.  

Ten se však z důvodu pracovní cesty omluvil a byl nahrazen adekvátní zástupkyní - Dr. Horákovou,  

která zodpověděla všechny položené otázky týkající se SP. Z hodnocení vyplynulo několik klíčových závěrů. 

Pracovní skupina pozitivně vnímá skutečnost, že na pracovišti se již rýsují přípravy na budoucí habilitační řízení, 

což může významně přispět k zajištění kontinuality vedení SP. Zároveň však doporučuje tuto otázku nepodcenit  

a přípravy skutečně dotáhnout do finální podoby, aby byl do budoucna zajištěn kvalifikovaný nástupce současného 

garanta SP, jehož role může být vzhledem k jeho věku vnímána jako dočasné řešení. Z hlediska projektové činnosti 

byly zaznamenány aktivity, zejména v rámci interních projektů a účasti na konferencích. Skupina nicméně 

doporučuje zvýšit úsilí v oblasti získávání externího financování, neboť schopnost uspět v soutěži o externí 

prostředky bývá považována za ukazatel kvality a odborné vyspělosti pracoviště – ať už jde o projekty rozvojové, 

vědecko-výzkumné, či tvůrčí. Z hlediska odborného zaměření SP, pracovní skupina pozitivně hodnotí snahu 

reagovat na aktuální trendy, zejména v oblasti nových technologií a umělé inteligence. S ohledem na vývoj  

v oblasti generování audiovizuálního obsahu prostřednictvím AI je žádoucí, aby vyučující i absolventi disponovali 

potřebnými kompetencemi a orientovali se v těchto nástrojích. Pracovní skupina vychází z předpokladu, že závěry 

a připomínky přispějí ke zkvalitnění podkladů a k lepší přípravě žádosti o prodloužení akreditace daného SP.  

 

Diskuse 

Dr. Matejko-Peterka a doc. Rykalová poděkovaly pracovní skupině za hodnocení. 

 

Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě schvaluje zprávu o hodnocení profesního bakalářského SP 

Audiovizuální tvorba v prezenční formě studia. 

 

PRO: 13      

PROTI: 0    

ZDRŽELO SE: 0 

PŘÍTOMNÝCH: 13 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Hodnotící zpráva k provedení hodnocení tvůrčí činnosti jednotlivých pracovišť FPF 

    oblast vzdělávání: Informatika 

    hodnocená pracoviště: Ústav informatiky, Výzkumný ústav Centra excelence IT4Innovation 

 

- zprávu předkládá FPF 

 

Doc. Rykalová uvedla, že se jedná o pravidelné pětileté hodnocení pracovišť, jehož realizace byla zahájena již  

na podzim předchozího roku. Na jaře letošního roku pak proběhlo hodnocení zbývajících pracovišť. V rámci tohoto 

procesu byla nyní předložena k projednání zpráva o hodnocení oblasti vzdělávání: Informatika. Tato zpráva  

již byla projednána Vědeckou radou FPF na jejím zasedání dne 24.04.2025. Zároveň byla dokončena také 

hodnocení zbývajících ústavů, která budou projednána Vědeckou radou formou per rollam a poté předložena na 

jednání RVH ke schválení. 
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Usnesení 

Rada pro vnitřní hodnocení Slezské univerzity v Opavě projednala se souhlasem zprávu o hodnocení tvůrčí 

činnosti v oblasti vzdělávání: Informatika. 

 

PRO: 13      

PROTI: 0     

ZDRŽELO SE: 0 

PŘÍTOMNÝCH: 13 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

4. Změna termínu příštího zasedání RVH 

 

Doc. Weiss informovala o nutnosti změny termínu příštího zasedání RVH. Původně stanovený termín 24.06.2025 

se jeví jako nevyhovující. V této souvislosti navrhla jako alternativu termín 01.07.2025. Uvedla, že je nezbytné 

oslovit všechny členy RVH za účelem ověření, zda je navržený termín pro většinu z nich přijatelný  

a zda by za těchto podmínek bylo zajištěno usnášeníschopné zasedání. 

 

5. Ukončení: Doc. Weiss poděkovala členům Rady vnitřního hodnocení Slezské univerzity v Opavě za účast  

a jednání ukončila. 

 

 

 

 

 

 

Za správnost odpovídá: doc. PhDr. Michaela Weiss, Ph.D. 

 

Zapsala: Bc. Šárka Holčapková 
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